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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2012. március 1-jén 9:30 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
         dr. Farsang Zoltán                             Kápolnásnyék Község polgármestere 

Cserny Vilmos              Velence Város alpolgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
dr. Farsang Zoltánt, Kápolnásnyék Község polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 6 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét. A napirendi pontokat a 
Tanács 6 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Javaslat a KDOP-2.1.1/C-2008-0016 projekt során megvalósuló beruházás átadására a 
beruházásban érintett önkormányzatok részére 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
2./ Egyebek 
 
1./ Napirendi pont 
Javaslat a KDOP-2.1.1/C-2008-0016 projekt során megvalósuló beruházás átadására a 
beruházásban érintett önkormányzatok részére 
 
Tóth István elnök: Szeretettel köszöntök mindenkit. 
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Galambos Zsuzsanna irodavezető: A rendkívüli ülést azért kellett összehívni, mert az un. 
kerékpárút projektet 2011. december 31. nappal aktiválni kell. Ennek dokumentációját  
helyszíni ellenőrzésen a VÁTI ellenőrzi. A támogatási szerződésben a kistérséghez 
21.715.440,- forintot terveztek, azonban a térség  tulajdonában nincs  kerékpárút, csak a 
három beruházó önkormányzatnak. Ezért született az érintett önkormányzatok képviselőivel 
és a könyvvizsgálóval egyeztetve egy javaslat, hogy fenti összeget a kistérség térítésmentesen 
átadná az érintett önkormányzatok részére beruházás-arányosan. A melléklet táblázat 
tartalmazza az átadandó értékeket.  
 
Takács János Pákozd község polgármestere: A héten átbeszéltük a projekt lezárását. Ezt a 
javaslatot támogatom, amely szerintem egy célszerű megoldás. Azt tudni kell, hogy az érintett 
önkormányzatoknak többe került ez a projekt, mint a támogatási összeg és a biztosítandó 
önerő együttes értéke. Gyakorlatilag minden településen a pénzügyesek tudják megmondani, 
hogy nekik mennyibe került ez a projekt. 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró község polgármestere: Én is támogatom a javaslatot. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
KDOP-2.1.1/C-2008-0016 projekt során megvalósuló beruházás átadása a beruházásban 
érintett önkormányzatok részére vonatkozó előterjesztést és 6 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 12/2012. (III.1.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a KDOP-2.1.1/C-2008-0016 
azonosítószámú, a Velencei-tó körüli egységes kerékpárút-hálózat befejező szakaszának 
kiépítése – I. ütem elnevezésű projekt beruházása során a VKTKT - hoz mint 
kedvezményezetthez  tervezett összeget, mivel a VKTKT nem rendelkezik a projektben 
tulajdonnal,  térítésmentesen átadja  2011. december 31-gyel Pákozd, Sukoró és Velence 
Önkormányzata részére az alábbi megosztásnak megfelelően: 
 
Önkormányzat Beruházás arány Átadott érték 

(bruttó) 
Aktiválandó érték ( 
bruttó) 

Pákozd Község 
Önkormányzata 

84,24 % 18.293.087.- 425.072.030.- 

Sukoró Község 
Önkormányzata 

9,62 % 2.089.025.- 50.167.493.- 

Velence Város 
Önkormányzata 

6,14 % 1.333.328.- 30.957.677.- 

Összesen  100 % 21.715.440.- 506.197.200.- 
 
 
Felelős: Tóth István elnök  
Határid ő: azonnal  
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2./ Napirendi pont 
 
 
Egyebek 
 
 
Tóth István elnök: Az utolsó társulási ülésen a pázmándi polgármester asszony rákérdezett, 
hogy a kistérség indul-e a TÁMOP-6.1.2/11/3 projekten. Az elnökség akkor úgy döntött, hogy 
mivel várhatóan a társulás decemberben megszűnik, ezért nem kíván indulni a pályázaton. Én 
nem zárkózom el azonban, ha tudunk egy jó kistérségi pályázatot összeállítani, és aztán tudjuk 
kezelni, akkor legyen. Gárdony a lokális pályázaton indul, ami ezt a pályázatot nem zárja ki.  
 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró község polgármestere: Nem zárja ki egymást a kettő, 
sőt erősíti. 
 
 
Tóth István elnök: Ez a pályázat az egészségnevelésről szól. Melyik korcsoportot gondoltad 
megcélozni? 
 
 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró polgármestere: A lokális pályázatban mi több 
korosztályt céloztunk meg. Nagyon jól sikerültek az egészségnapok, amit a falunapokkal 
kombináltuk. Kihelyeztünk több kisgépet, szakember bemutatta a működésüket. Ezzel a 
pályázattal megvalósíthatóak olyan programok, amelyek különben nehezen vagy egyáltalán 
nem. Felmérések voltak, kérdőíveket készítettünk. Ez egy nagyon jó alátámasztás. 
Felvételeket készítettünk. Minden település alakítsa a programokat a saját arculatára, csatolja 
a meglévő rendezvényeihez, ezt összefésüli a pályázatíró, így lesz belőle kistérségi pályázat. 
Egyszerű a támogatás lehívása. Max. 125 millió forintra pályázhatunk. Nincs önrész. 
Előlegként az első 25 % lehívható. A kistérségi iroda lehetne a koordinátor.  
 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Meg tudjuk csinálni, hiszen részt vettünk már  TÁMOP-
os projektben; a pályázatírástól a pénzügyi elszámolásig ismerjük  a metódust. 
 
 
Tóth István elnök: Mindenki tájékozódjon a településen, hogy erre milyen igény van. Május 
2-ig be kell adni a pályázatot, március végén kell hoznunk egy döntést. Nem kell minden 
településnek pályáznia. 
 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Az érdemi munkát már most el lehetne kezdeni. Minden 
településre átküldöm a tájékoztatót és a kitöltési útmutatót, ennek ismeretében dönthetnének 
az önkormányzatok.  
 
 
Tóth István elnök: Összehívhatnánk egy előzetes megbeszélést  március 12-én 14 órára. A 
Zsuzsa kiküldi mindenkinek a meghívót, és kérlek benneteket, hogy azt a kollégát küldjétek 
el, aki ezzel foglalkozni fog. 
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Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   elnök      irodavezető 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:   dr. Farsang Zoltán 
              Kápolnásnyék Község polgármestere 
 


